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内容概要

该书针对英语语法学习中的重点难点，系统而详尽地阐述了常见常考的语法现象。
内容力求简明扼要、提纲携领。
本书的作者长期从事英语教学，具有丰富的教学经验，经过多年的实践总结，精心编写了《英语语法
精讲》一书，目的是通过理论指导与实战练习，帮助学生提高英语语言的实际应用能力。
    该书稿在英语教学中已得到多次使用，对其中的内容进行了反复修改，使其更适合英语教学要求。
全书共分十八章，每一章既有理论讲解，也有实战练习。
理论部分的叙述清楚明了。
为了帮助读者理解掌握语法要点，每一语法规则后都附有相关的例句，所给例句的难度、长度适中，
便于学生理解与记忆。
练习部分包括选择题与改错题，练习题都具有一定的针对性，帮助学生巩固所学内容。
    为了考察学生对英语语法的综合应用能力，编写了十套综合自测题（共300题），便于学习者自测。
同时，为了方便学生的学习，书后还附有不规则动词表，便于学习者自查。
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书籍目录
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章节摘录

　　34. I dont remember____a chance to try this method.　　A. having been givenB. to have been given　　C.
having given　　　D. to have given　　35. Gone____the Chinese people were in great lack of food, money,
com-fort and enough housing.　　A. the days whenB. are the days when　　C. have the days whenD. the days
have when　　36. "Id like to buy an expensive camera. "　　"Well, we have several models　　. "　　A. to
choose from　　　B. being chosen　　C. of choiceD. for choosing　　37. He had spread his sails and pursued
his way, thinking that none besides those who were left alive.　　A. had taken up　　　B. had been take up　
　C. took up　　　D. were taken up　　38. If the work____by the end of the month is delayed, the
construction　　company will be fined.　　A. to be completedB. will be completed　　C. has been completed
　　　D. being completed　　39. The goods____ when we arrived at the airport.　　A. were just unloading　
　　B. had just unloaded　　C. were just being unloaded　　　D. were just been unloaded　　40. Large sums
of money____each year in painting the steelwork of bridg-es, ships, and other exposed structures.　　A. have
spent　　　B. have to be spent　　C. have to spend　　　D. have to be spending　　改错题　　1. Not too
many years ago my mother jogged in the alley behind our house be-cause she was embarrassed to see jogging in
pubfic.
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编辑推荐

　　在《英语语法精讲》的编写过程中，李安兴、王慧、姬雄荣、王志红、党会莉、张静、程彩玲、
姜新兰、王芳、赵宁等同志也做了很多工作，在此表示感谢。
　　由于作者水平有限，错误和不妥之处在所难免，敬请读者和专家批评指正。
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